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ZZ  áá  pp  ii  ss  

 

z druhého zasedání Zastupitelstva města Miroslavi, konaného v pondělí 7. listopadu 2022 

v zasedací místnosti Městského úřadu Miroslav. Tento zápis má celkem 16 stran včetně prezenční 

listiny. K zápisu jsou připojeny další přílohy týkající se projednávaných záležitostí. 

       Podle prezenční listiny, která je přílohou tohoto zápisu, bylo v době zahájení zasedání 

přítomno všech 15 z 15 členů zastupitelstva města. Zastupitelstvo města bylo po celou dobu jednání 

schopno se usnášet. Dále bylo na zasedání přítomno asi 8 osob, včetně pracovníků města.  

 

1) Zahájení zasedání zastupitelstva    

Jednání zastupitelstva zahájil v 16,30 hodin starosta města, který přivítal všechny přítomné a 

konstatoval, že informace o konání druhého zasedání zastupitelstva města byla zveřejněna na úřední 

desce Městského úřadu Miroslav, na elektronické úřední desce a opakovaně vyhlášena městským 

rozhlasem. 

 

Dále informoval o tom, že zápis z minulého jednání zastupitelstva města byl řádně ověřen, podepsán a 

je k nahlédnutí u tajemnice Městského úřadu, paní Ivany Janderové.  

 

Vyhotovením zápisu byla pověřena slečna Nikola Gavendová. 

 

Poté starosta požádal o navržení ověřovatelů zápisu. Za ověřovatele zápisu byli navrženi pan Ing. 

Lubomír Čaněk a pan Ing. Bc. Michal Kučera, Ph.D. 

 

O obou navrhovaných zastupitelstvo města jednotlivě hlasovalo a přijalo následující usnesení. 

 

Usnesení: 

1.1 Zastupitelstvo města určuje ověřovatelem zápisu pana Lubomíra Čaňka 

Hlasování: Pro:  14 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                                    Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 

                Proti: 0 

                   Zdržel se: 1 – Čaněk  

 

Usnesení: 

1.2 Zastupitelstvo města určuje ověřovatelem zápisu pana Michala Kučeru 

Hlasování: Pro:  14 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                                    Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kuřitka 

                Proti: 0 

                   Zdržel se: 1 – Kučera  

 

 

Poté byli zastupitelé seznámeni s programem, kterým by se mělo dnešní jednání zastupitelstva řídit:   

 

 

Navržený program:            

  

1)   Zahájení         

2)   Zpráva o činnosti rady města          

3)   Zastupování města ve spolcích a jiných organizacích   
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4)   Odměňování neuvolněných členů ZM        

5) Úprava projektových záměrů a jejich zařazení do MAP  

rozvoje vzdělávání regionu Moravskokrumlovsko III  

6) Směrnice upravující zadávání veřejných  

zakázek malého rozsahu           

7)   Majetkové převody + souhlas se záměrem napojení města na skupinový vodovod Znojmo - 

Oleksovice         

8) Diskuse    

a. členů zastupitelstva 

b. občanů 

9) Podněty a připomínky     

10) Závěr zasedání       

               

             

Usnesení: 

1.3 Zastupitelstvo města schvaluje navržený program jednání 2. zasedání zastupitelstva města 

Hlasování: Pro:  15 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                                    Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 

                Proti: 0 

                   Zdržel se: 0 

 

 

2) Zpráva o činnosti rady města 

 

Materiály k tomuto bodu jednání obdrželi zastupitelé předem a tvoří přílohu tohoto zápisu.  

Předkladatelem materiálů je rada města. Úvodní slovo k tomuto bodu jednání přednesla paní 

tajemnice, která uvedla, že předkládaný souhrn usnesení ze zasedání rady města č. 1 a 2 včetně 

rozpočtového opatření města č. 14/2022 dokumentuje činnost rady od 1. zasedání zastupitelstva města. 

Současně rada města doporučuje svěřit místostarostovi tyto úkoly: 

- agendu lesního hospodářství 

- vedení organizačních složek města, tj. Městské knihovny Miroslav, Miroslavské kultury 

- vedení školských příspěvkových organizací, tj. Mateřské školy Pastelka, Mateřské školy 

Sluníčko a Základní školy Miroslav 

- technické řešení probíhajících investic (společně se starostou města) 

- agenda spojená s vydáváním povolenek na rybníku Réna a Ramoš ve spolupráci s Rybářským 

spolkem Miroslav – Réna, z.s. a SVČ Miroslav   

 Dále rada města doporučuje ZM zařadit  do rozpočtu roku 2022 vypracování PD na 

rekonstrukci tepelné soustavy v budově DPS, a to z důvodu jejího havarijního stavu. Cena za PD se 

bude hradit po jejím dokončení v roce 2023. 

Rada města doporučuje zastupitelstva města pověřit Finanční výbor zastupitelstva města 

projednáním předložených rozpočtů příspěvkových organizací a dotací poskytovaných neziskovým 

organizacím a spolkům. 

 

Pan starosta doplnil, že kotelna v DPS je od roku 1996, kotle již čtvrtým rokem nejsou v dobrém stavu. 

Předpokládaná cena dvou nových kotlů je cca 2,5 milionu korun. 

  

Poté otevřel starosta diskuzi, do ní se přihlásili: 

- Pan Kučera se zeptal na připravované výběrové řízení na svoz komunálního odpadu, jestli 

se bude počítat i s tříděním komunálního odpadu v rámci domácností. Dále sdělil, že před 4 

lety, když byli v radě města, navyšovaly se limity na poptávkové řízení. V letošním roce se 

opět navyšují, a to radikálně. Ptá se tedy, co je důvodem zvyšování limitů? Navyšování je 

nad rámec inflace 



   Zápis z 2. ZM – 7.11.2022                                                                                     Strana 3  

- Starosta odpověděl, že zjistili, že lidé více třídí. V rozpočtu počítáme s dotací, o kterou je 

požádáno. Získáním dotace bychom měli možnost nákupu odpadových nádob na tříděný 

odpad a velkoobjemových kontejnerů. V Miroslavi by byla zachována pouze nějaká hnízda 

a zbytek odpadu bude svážen z domácností. Podíl peněz, které platí město za komunální 

odpad stále narůstá. Cena se bude i nadále zvyšovat, toto navýšení pocítí i občan 

- Pan Kučera sdělil, že vize ministerstva životního prostředí je, že by množství odpadu mělo 

být 100 kg/osobu/rok, ptá se tedy, jak jsme na tom my a co bude v případě, když 

nedostaneme zmiňovanou dotaci. Budeme pokutováni za to, když nebudeme plnit 

přepočtenou váhu na jednoho obyvatele? 

- Pan starosta odpověděl, že postih je ten, že platíme sankční tunu a tím nám cena za odpad 

narůstá  

- Pan Kučera se zeptal, kolik kilo vychází na jednoho občana 

- Pan starosta odpověděl, že za tři čtvrtletí jsme ještě v limitu 160 kg/občan 

- Pan Kučera řekl, že třídění vyjde dráž, a to kvůli složitějšímu svozu a investici do nádob. 

V případě, že by dotace neklapla, bude se pokračovat ve stávajícím typu svozu odpadu? 

- Pan starosta odpověděl, že ano 

- Pan Kuřitka se zeptal, jak se tříděné odpady budou řešit v bytových domech 

- Pan starosta odpověděl, že proto zůstanou zachována hnízda s kontejnery. Týká se to 

hlavně středu města 

- Pan Kuřitka odpověděl, že když dům dostane nádoby na odpad, tak bytové domy by měly 

mít stejné podmínky. Zeptal se, jestli se nepřemýšlelo spíš o tom, že by se pro bytové domy 

koupil kontejner 

- Starosta odpověděl, že o tom nepřemýšleli 

- Pan Beneš se zeptal na revokované usnesení týkající pozemku pana F  

- Starosta odpověděl, že panu F  bylo povoleno umístit na pozemek před jeho 

domem kámen, v současné době se před domem nachází tří kameny.  Na základě sdělení od 

občanů se tímto rada města na své schůzi zabývala. Starosta doplnil, že pokud tam jezdí 

vozidla, která by tam jezdit neměla, tak by to město mělo řešit jinak. Například sklápěcí 

prvkem s reflexními páskami 

- Pan Kučera se zeptal, jestli rada zvažuje umístění nějaké překážky?  

- Pan starosta odpověděl, že se to bude řešit na příštích radách  

- Pan Kučera dodal, že by bylo lepší se zajít na místo samotné podívat a nedošlo by možná ke 

sporu s občanem  

 

Do otevřené diskuze se nikdo další nepřihlásil, proto ji starosta uzavřel. Následně byly 

naformulovány návrhy usnesení vyplývající z toho bodu jednání, o kterých pak bylo jednotlivě 

hlasováno. 

 

Usnesení: 

2.1 Zastupitelstvo města bere na vědomí činnost rady za období od 1. zasedání zastupitelstva 

města  

Hlasování: Pro:  15 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                              Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 

             Proti: 0 

             Zdržel se: 0 

 

Usnesení: 

2.2 Zastupitelstvo města svěřuje místostarostovi města v souladu s § 104 zákona č. 128/2000 Sb., 

o obcích, (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, tyto úkoly: 

- agendu lesního hospodářství 

- vedení organizačních složek města, tj. Městské knihovny Miroslav a Miroslavské kultury 
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- vedení školských příspěvkových organizací, tj. Mateřské školy Pastelka, Mateřské školy 

Sluníčko a Základní školy Miroslav 

- technické řešení probíhajících investic (společně se starostou města) 

- agenda spojená s vydáváním povolenek na rybníku Réna a Ramoš ve spolupráci s Rybářským 

spolkem Miroslav – Réna, z.s. a Střediskem volného času Miroslav, p.o.   

Hlasování: Pro:  15 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                        Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 

       Proti: 0 

       Zdržel se: 0 

 

Usnesení: 

2.3 Zastupitelstvo města schvaluje zařazení nové akce: Rekonstrukce tepelné soustavy v budově 

DPS do rozpočtu roku 2022 

Hlasování: Pro:  15 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                              Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 

             Proti: 0 

             Zdržel se: 0 

 

Usnesení: 

2.4 Zastupitelstvo města pověřuje Finanční výbor ZM projednáním předložených rozpočtů 

příspěvkových organizací a dotací poskytovaných neziskovým organizacím  a spolkům 

Hlasování: Pro:  15 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                              Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 

             Proti: 0 

             Zdržel se: 0 

 

 

3) Zastupování města ve spolcích a jiných organizacích 

Materiály k tomuto bodu jednání obdrželi zastupitelé předem a tvoří přílohu tohoto zápisu.  

Předkladatelem materiálů je rada města. Úvodní slovo k tomuto bodu jednání přednesla paní 

tajemnice, která uvedla, že na začátku nového volebního období je třeba projednat a schválit 

delegování zástupce města na schůze svazků, spolků a jiných organizací. Rada města na své 2. schůzi 

doporučila delegovat pokračovat v téměř ve stejném rozdělení  jako tomu bylo v tomto volebním 

období, a to: 

- starostu jako zástupce města do těchto organizací: Dobrovolný svazek obcí Mikroregion 

Miroslavsko, Svaz měst a obcí ČR, Sdružení místních samospráv ČR, MAS-Znojemské 

vinařství,  z.s.,  Euroregion Pomoraví, z.s., Znojemské Podhorácko, z.s., Okresní 

hospodářská komora, 

- místostarostu jako zástupce města do těchto organizací: ZnojmoRegion, z.s., Energoregion 

2020, s.p.o. a Řídící výbor – MAP III rozvoje vzdělávání regionu Moravskokrumlovsko a 

Pracovní skupina Úřadu práce. 

 

Poté otevřel starosta diskuzi, do ní se nikdo nepřihlásil, proto ji starosta uzavřel. Následně byly 

naformulovány návrhy usnesení vyplývající z toho bodu jednání. 

 

Usnesení: 

3.1 Zastupitelstvo města deleguje Ing. Martina Plechatého, starostu města, jako zástupce města 

do těchto spolků, svazů a sdružení: Dobrovolný svazek obcí Mikroregion Miroslavsko, Svaz měst 

a obcí ČR, Sdružení místních samospráv ČR, MAS-Znojemské vinařství,  z.s.,  Euroregion 

Pomoraví, z.s., Znojemské Podhorácko, z.s., Okresní hospodářská komora  

Hlasování: Pro:  15 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                                    Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 



   Zápis z 2. ZM – 7.11.2022                                                                                     Strana 5  

                Proti: 0 

                   Zdržel se: 0 

Usnesení: 

3.2 Zastupitelstvo města deleguje Mgr. Svatoslava Ryšavého, místostarostu města, jako 

zástupce města do těchto spolků, svazů a sdružení: ZnojmoRegion, z.s., Energoregion 2020, s.p.o. 

a Řídící výbor – MAP III rozvoje vzdělávání regionu Moravskokrumlovsko a Pracovní skupina 

Úřadu práce  

Hlasování: Pro:  15 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                              Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 

             Proti: 0 

             Zdržel se: 0 

 

 

4) Odměňování neuvolněných členů ZM 

  

     Materiály k tomuto bodu jednání obdrželi zastupitelé předem a tvoří přílohu tohoto 

zápisu.  Předkladatelem materiálů je rada města. Úvodní slovo k tomuto bodu jednání přednesla paní 

tajemnice, která uvedla, že na začátku nového volebního období je třeba projednat a schválit 

odměňování neuvolněných členů zastupitelstva města, fyzických osob, vykonávajících funkci člena ve 

výborech zastupitelstva města, dále stanovit náhradu ušlého výdělku v souvislosti s výkonem funkce 

neuvolněného člena zastupitelstva města a stanovit výši příspěvku na úhradu zvýšených nákladů na 

úpravu zevnějšku v souvislosti s oddáváním snoubenců a při občanských obřadech. 

Z hlediska odměňování se při určení rozhodného počtu obyvatel vychází z počtu obyvatel obce, 

kteří byli hlášeni v obci k trvalému pobytu k 1. lednu kalendářního roku, ve kterém se konaly volby do 

zastupitelstev obcí, tj.  k 1.1.2022. Jde o počet občanů + cizinci s trvalým pobytem, v Miroslavi k datu 

1.1.2022 celkem 2 974 občanů + 43 cizinců, celkem tedy 3017 obyvatel. Město Miroslav tedy 

překročilo hranici 3 000 obyvatel, což má za následek změnu v odměňování uvolněných i 

neuvolněných členů zastupitelstva města po dobu celého volebního období – posun z kategorie 1 001 

až 3 000 obyvatelů do kategorie 3 001 až 5 000 obyvatel. 

Rada města Miroslavi se na své 2. schůzi tímto bodem podrobně zabývala a doporučuje 

zastupitelstvu města poskytovat svým neuvolněným členům odměny v maximální výši – viz přiložená 

tabulka – příloha k nařízení vlády č. 318/2017 Sb., ve znění pozdějších předpisů. Současně rada města 

doporučuje při výkonu funkce člena rady a předsedy/člena výboru zastupitelstva města poskytovat 

odměnu jako součet těchto zastupitelstvem schválených odměn za zastávané funkce. Ze zákona není 

možné takto odměnit souběh výkonu funkce člena zastupitelstva města s výkonem jiné funkce, např. 

člena či předsedy výboru. 

Rada města současně navrhuje stanovit fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva 

města, za výkon funkce člena výboru měsíční odměnu ve výši 1 325,- Kč. Výše odměny je navržena 

ve výši rozdílu mezi odměnou člena výboru a zastupitele. 

Dále je radou města předkládán návrh na schválení příspěvku na úhradu zvýšených nákladů na 

úpravu zevnějšku ve výši 1 000,- Kč za první obřad a 600,- Kč za každý další obřad ve stejném dni a 

příspěvku na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku v souvislosti se zastupováním obce na 

veřejných občanských obřadech ve výši 600,- Kč za první obřad a 300,- Kč za každý další obřad ve 

stejném dni. 

  

Poté otevřel starosta diskuzi, do ní se přihlásili: 

 

- Pan Kuřitka se zeptal na navýšení platu pana místostarosty. Zda je navýšení jen proto, že jsme 

šli do kategorie nad 3000 obyvatel? 

- Pan starosta odpověděl, že minule pan místostarosta nebral maximální výši 

- Pan Kuřitka zopakoval otázku 
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- Pan starosta řekl, že odměna se zvýšila všem a odkázal jej na tabulku, která je přílohou 

materiálu k tomuto bodu 

- Pan Kuřitka se ještě zeptal na pracovní dobu pana místostarosty 

- Pan starosta odpověděl, že oni pracují, kdy je potřeba, tzn. od rána do večera 

- Paní tajemnice vysvětlila, že zastupitelé nejsou v pracovním poměru, tedy nemají ani 

stanovenou pracovní dobu. Vše vychází ze zákona o obcích 

- Pan Kučera řekl, že nejde o pracovněprávní vztah, ale jde o to, kdy tady bude pan místostarosta 

k zastižení, protože víme, že má souběh práce a jen chtějí vědět, kdy tady bude pro občany, 

protože jeho funkce je důležitá 

- Pan starosta odpověděl, že pan místostarosta na úřadě bývá pravidelně v pondělí a ve středu a 

víceméně  každý den. Vysvětlil, kolik pan místostarosta měl peněž před volbami 

- Pan Ryšavý dodal, že určitě bude pracovat ve stejném duchu jako doteď. Řekl, že na úřadě je 

víceméně každý den. Jinak je vždy na telefonu a tam je k zastižení kdykoliv. O víkendech 

navíc navštěvuje lesy apod. 

- Pan Beneš se zeptal na souběh více funkcí. Ten se týká jen pana Kopečka? 

- Pan starosta odpověděl, že ještě pana Čaňka  

- Pan Beneš se zeptal, že kdyby nechtěli, tak odměnu brát nemusí? 

- Paní tajemnice vysvětlila, že pokud takto zastupitelstvo přijme platné usnesení, měla by být 

odměna vyplacena a daná osoba s finančními prostředky potom bude nakládat tak, jak uzná za 

vhodné 

- Pan Kučera řekl, že pan starosta na jejich jednání před ustavujícím zastupitelstvem řekl, že 

pouze v jednom případě bude kumulace funkcí, tak proč jsou najednou dva případy 

- Pan starosta řekl, že kumulace funkcí tady byla i dříve a týká se to jen dvou lidí, nejde o žádnou 

závratnou sumu 

- Paní tajemnice sdělila, že rada nezřídila komise, tím zanikla možnost kumulace funkcí u 

komisí. Jednalo se tedy o princip, zda poskytnout nebo neposkytnout souběh 

- Pan Kučera sdělil, že tomu rozumí, ale nerozumí slovům pana starosta. I pan Kučera je 

zastáncem souběhů funkcí  

- Paní tajemnice upřesnila, že toto je jediná možnost souběhu  

 

Do otevřené diskuze se nikdo další nepřihlásil, proto ji starosta uzavřel. Následně byly 

naformulovány návrhy usnesení vyplývající z toho bodu jednání. 

  

Usnesení: 

4.1 Zastupitelstvo města v souladu s ust. § 84 odst. 2 písm. n) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 

(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, stanoví svým neuvolněným členům za výkon 

funkce odměny za měsíc v následujících částkách: 

Místostarosta města: 35 795,- Kč 

Člen rady:  7 954,- Kč 

Předseda výboru:  3 978,- Kč 

Člen výboru: 3 314,- Kč 

Člen zastupitelstva bez dalších funkcí: 1 989,- Kč 

Odměna bude poskytována ode dne 7. listopadu 2022. V případě nástupu náhradníka na 

uprázdněný mandát člena zastupitelstva města bude odměna poskytována ode dne složení slibu. 

V případě budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne 

zvolení do příslušné funkce 

Hlasování: Pro:  15 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                                    Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 

                Proti: 0 

                   Zdržel se: 0 
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Usnesení: 

4.2 Zastupitelstvo města v souladu s ust. § 74 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 

zřízení), ve znění pozdějších předpisů, stanoví, že při souběhu výkonu více funkcí, a to konkrétně 

neuvolněného člena rady + předsedy nebo člena některého z výboru, se odměna neuvolněnému 

členovi zastupitelstva města poskytne jako součet těchto zastupitelstvem stanovených odměn za 

jím zastávané funkce, a to ode dne 7. listopadu 2022 

Hlasování: Pro:  12 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                                    Kopeček, Volf, Ambrož  

                Proti: 3 – Beneš, Kučera, Kuřitka 

                   Zdržel se: 0 

 

Usnesení: 

4.3 Zastupitelstvo města stanoví v souladu s ust. § 71 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 

(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů,   od 1. ledna 2023 náhradu výdělku ušlého 

v souvislosti s výkonem funkce neuvolněných členů zastupitelstva, kteří nejsou v pracovním nebo 

jiném obdobném poměru, tj. podnikající fyzické osoby nebo osoby provozující jinou 

samostatnou výdělečnou činnost,  paušální částkou ve výši 400,- Kč za účast na zasedání 

zastupitelstva města, schůzi rady města, popř. za splnění úkolu, kterým byl člen zastupitelstva 

města pověřen, nejvýše však v souhrnu za kalendářní měsíc 800,- Kč  

Hlasování: Pro:  15 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                                    Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 

                Proti: 0 

                   Zdržel se: 0 

 

Usnesení: 

4.4 Zastupitelstvo města stanoví v souladu s ust. § 80, odst. 1, písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o 

obcích (obecní zřízení), starostovi, místostarostovi a členům zastupitelstva města pověřeným 

k přijímání projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství,  příspěvek na úhradu 

zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku ve výši 1 000,- Kč za  první obřad a 600,- Kč za každý 

další obřad ve stejném dni, a to ode dne 7. listopadu 2022 

Hlasování: Pro:  12 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                                    Kopeček, Volf, Ambrož, 

                Proti: 2 – Kučera, Kuřitka 

                   Zdržel se: 1 – Beneš  

 

Usnesení: 

4.5 Zastupitelstvo města Miroslavi stanoví v souladu s ust. § 80, odst. 1, písm. b) zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení),  členům zastupitelstva města příspěvek na úhradu 

zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku v souvislosti se zastupováním obce na veřejných 

občanských obřadech ve výši 600,- Kč za první obřad a 300,- Kč za každý další obřad ve stejném 

dni, a to ode dne 7. listopadu 2022 

Hlasování: Pro:  12 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                                    Kopeček, Volf, Ambrož 

                Proti: 3 –  Beneš, Kučera, Kuřitka  

                   Zdržel se: 0  

 

Usnesení: 

4.6 Zastupitelstvo města v souladu s ust. § 84 odst. 2 písm. v) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 

(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, stanoví fyzickým osobám, které nejsou členy 

zastupitelstva města, za výkon funkce člena ve výborech zastupitelstva města měsíční odměnu ve 

výši 1 325,- Kč, a to počínaje dnem 7. listopadu 2022. V případě budoucích změn v obsazení 

jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné funkce 
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Hlasování: Pro:  15 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                                    Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 

                Proti: 0 

                   Zdržel se: 0  

 

5) Úprava projektových záměrů a jejich zařazení do MAP rozvoje vzdělávání regionu 

Moravskokrumlovsko III 

  

 Materiály k tomuto bodu jednání obdrželi zastupitelé předem a tvoří přílohu tohoto zápisu.  

Předkladatelem materiálů je rada města. Úvodní slovo přednesla paní Šviřáková, která uvedla, že rada 

města se na své 126. schůzi zabývala aktualizací strategického rámce MAP pro obě mateřské školy. 

Mít projekty školských zařízení zařazené do strategického rámce MAP je nezbytnou podmínkou pro 

možnost získávání dotací z místních akčních skupin, např. MAS Znojemské vinařství, nebo IROP. Obě 

MŠ i ZŠ mají v tomto dokumentu akce již zařazené, ale vzhledem k tomu, že údaje zde uvedené jsou 

nepřekročitelné, vyvstala u obou MŠ potřeba aktualizací. U MŠ Pastelka je nutné u akce přístavby 

sálku pro pohybové aktivity uvést, že se jedná o požadavek Krajské hygienické stanice a že MŠ jede 

na výjimku. Dále u této akce dojde s ohledem na cenový nárůst v posledních měsících k navýšení 

cenového limitu, a to na 4 500 000,- Kč (dosud bylo 3 100 000,-), dotace je vždy poskytována pouze 

do částky uvedené v MAP, nikoli dle skutečně vysoutěžené ceny. Ze stejného důvodu bude navýšena 

částka u akce přístavby MŠ Sluníčko na 16 000 000,- Kč (dosud bylo 15 000 000,- Kč).  

 

Pan starosta dovysvětlil, že tohle je důležité, vysvětlil situaci s dotacemi, na ORP je potřeba doplnit 

zmiňovanou výjimku od KHS, protože jinak by město nemohlo o dotaci žádat. Možnost na doplnění je 

pouze dvakrát za rok. 

 

Do otevřené diskuse se nikdo další nepřihlásil, proto ji starosta uzavřel. Poté předal slovo paní 

tajemnici, aby přednesla návrhy usnesení, o kterých bylo následně hlasováno. 

 

Usnesení 

5.1 Zastupitelstvo města schvaluje upravený projektový záměr – investiční priority Mateřské 

školy Pastelka, Miroslav, Husova 55/32, okres Znojmo, příspěvkové organizace a jeho zařazení 

do Místního akčního plánu rozvoje vzdělávání regionu Moravskokrumlovsko III 

Hlasování: Pro:  15 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                                    Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 

                Proti: 0 

                   Zdržel se: 0 

 

Usnesení 

5.2 Zastupitelstvo města schvaluje upravený projektový záměr – investiční priority Mateřské 

školy Sluníčko, Miroslav, Malinovského 350/6, okres Znojmo, příspěvkové organizace a jeho 

zařazení do Místního akčního plánu rozvoje vzdělávání regionu Moravskokrumlovsko III 

Hlasování: Pro:  15 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                                    Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 

                Proti: 0 

                   Zdržel se: 0 

 

6) Směrnice upravující zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

 

 Materiály k tomuto bodu jednání obdrželi zastupitelé předem a tvoří přílohu tohoto zápisu.  

Předkladatelem materiálů je rada města. Úvodní slovo přednesla paní Šviřáková, která uvedla, že rada 

města se zabývala stávající platnou směrnicí a nyní je předkládán zastupitelům návrh, kterým se 

zvyšují finanční limity pro zakázky zadávané poptávkovým řízením, a to takto: 
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Stávající limit   Návrh 

Vedoucí organizační složky  do   50 000,- Kč  do 100 000,- Kč 

Ředitel MŠ               do 100 000,- Kč  do 150 000,- Kč 

Ředitel ZŠ               do 100 000,- Kč  do 250 000,- Kč 

Ředitel SMM Miroslavi p.o.  do 150 000,- Kč  do 350 000,- Kč 

Tajemník MěÚ   do 150 000,- Kč  do 350 000,- Kč 

Místostarosta města   do 150 000,- Kč  do 350 000,- Kč 

Starosta města    do 200 000,- Kč  do 500 000,- Kč 

 

Další změny, které byly do směrnice zahrnuty, jsou převážně výjimky z této směrnice: 

 

1) V odůvodněných případech, např. neslučitelnost s jinými výrobky, udržení záruk, autorská 

práva apod., kdy není účelné ani ekonomicky přínosné dodržet uvedený postup pro zadání 

jakékoli zakázky malého rozsahu, bude zadání každé takové zakázky předloženo Radě města 

Miroslavi, která je oprávněna rozhodnout o výjimečném postupu. 

 

2) Zásady a postupy dle této směrnice se nevztahují na zadávání v případě havárie nebo ohrožení 

života a zdraví osob, kdy o těchto zakázkách rozhoduje starosta města. O zadání zakázky v této 

výjimce je starosta města povinen informovat Radu města Miroslavi. 

 

3) V případě, kdy je zakázka realizována s finančním přispěním třetího subjektu, je nutné dodržet 

podmínky poskytovatele dotačních či grantových titulů. 

 

Důvodem navyšování limitů je vývoj cen nejen stavebního materiálu. 

 

Poté otevřel starosta diskuzi, do ní se přihlásili: 

 

- Pan Kučera řekl, že i kdyby byla inflace 100%, tak takový rozdíl tam opravdu není. A může se 

stát, že cena materiálu klesne nebo se něco stane. Ptá se proto, zda se budou v tomto případě 

ceny limitů zase snižovat? Podle něj toto skryje transparentnost veřejných zakázek a dodavatelé 

nebudou vědět, jaké zakázky jsou uveřejněné. Navrhl způsob, jakým by toto zadávání mohlo 

být transparentní, a to zveřejňováním například na webových stránkách města  

 

Do otevřené diskuse se nikdo další nepřihlásil, proto ji starosta uzavřel. Nechal přednést návrh 

usnesení vyplývající z tohoto bodu jednání a následně o něm hlasovat. 

 

Usnesení 

6. Zastupitelstvo města schvaluje Vnitřní směrnici města Miroslavi č. 6/2022 - Směrnici o 

zadávání veřejných zakázek malého rozsahu - v předloženém znění 

Hlasování: Pro:  11 – Uhlíř, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                                    Kopeček, Volf, Ambrož  

                Proti: 3 – Beneš, Kučera, Kuřitka 

                   Zdržel se: 1 – Matyšek 

 

 

7) Majetkové převody 

 

Materiály k tomuto bodu jednání obdrželi zastupitelé předem a tvoří přílohu tohoto zápisu.  

Předkladatelem materiálů je rada města. Úvodní slovo přednesla paní Miluše Olivová, která uvedla, že 

rada města Miroslavi na své 124. schůzi konané dne 14. 9. 2022 pod bodem usnesení 3.26 projednala 

žádost Jihomoravského kraje, Žerotínovo nám. 449/3, 602 00 Brno v zastoupení Správy a údržby silnic 

Jihomoravského kraje o bezúplatný převod pozemků a stavebních objektů do vlastnictví města 



   Zápis z 2. ZM – 7.11.2022                                                                                     Strana 10  

Miroslavi v rámci stavby „Přestupní uzel IDS Miroslavi“ a to z důvodu ukončení udržitelnosti 

projektu. 

 

7.1 Bezúplatný převod pozemků v k.ú. Miroslav 

Bezúplatný převod pozemků:  

- p.č. 2600/23, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 196 m2 (chodník, zeleň, parkoviště) 

- p.č. 2607/17, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 150 m2 (parkoviště, zeleň, 

komunikace přest. uzlu) 

- p.č. 5894/2, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 1534 m2 (komunikace přestupního 

uzlu, zeleň, mobiliář, parkoviště) 

- p.č. 5894/4, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 256 m2 (parkoviště) 

- p.č. 6545/3, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 358 m2 (komunikace přestupního uzlu) 

- p.č. 6545/4, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 1 m2 (komunikace přestupního uzlu) 

 

Bezúplatný převod stavebních objektů: 

- SO 103 – komunikace přestupního uzlu 

- SO 104 -  Parkoviště P+R 

- SO 105 – Ostrovní nástupiště 

- SO 106.1 – Dlážděné chodníky 

- SO 107 – Mobiliář 

- SO 401 – Přípojka NN 

- SO 402 – Veřejné osvětlení (sloupy OS 1 – OS 22 + rozvaděč) 

- SO 403 – Panel ELP - přípojka 

Žadatel: Jihomoravský kraj, Žerotínovo nám. 449/3, 602 00 Brno v zastoupení Správy a údržby silnic 

Jihomoravského kraje 

Stanovisko RM: doporučuje ZM schválit bezúplatný převod pozemků a stavebních objektů na město 

Miroslav 

 

Pan starosta informace doplnil a uvedl, že se jednalo o dotační titul a město Miroslav po celou dobu 

tohoto projektu zajišťovalo údržbu pozemku, zajištění kamerového systému apod.  

 

Do otevřené diskuse se nikdo nepřihlásil, proto ji starosta uzavřel. Následně byl naformulován 

návrh usnesení vyplývající z toho bodu jednání a bylo o něm hlasováno. 

 

Usnesení: 

7.1 Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemků a stavebních objektů 

z Jihomoravského kraje, Žerotínovo nám. 449/3, Veveří, 602 00 Brno, oprávněna hospodařit se 

svěřeným majetkem Správa a údržba silnic Jihomoravského kraje, příspěvková organizace 

kraje, Žerotínovo náměstí 449/3, Veveří, 602 00 Brno, IČ 70932581, na město Miroslav dle 

předloženého návrhu 

Pozemky: 

- p.č. 2600/23, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 196 m2 (chodník, zeleň, parkoviště) 

- p.č. 2607/17, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 150 m2 (parkoviště, zeleň, 

komunikace přest. uzlu) 

- p.č. 5894/2, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 1534 m2 (komunikace přestupního 

uzlu, zeleň, mobiliář, parkoviště) 

- p.č. 5894/4, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 256 m2 (parkoviště) 

- p.č. 6545/3, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 358 m2 (komunikace přestupního uzlu) 

- p.č. 6545/4, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 1 m2 (komunikace přestupního uzlu) 

Stavební objekty: 

- SO 103 – komunikace přestupního uzlu 

- SO 104 -  Parkoviště P+R 
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- SO 105 – Ostrovní nástupiště 

- SO 106.1 – Dlážděné chodníky 

- SO 107 – Mobiliář 

- SO 401 – Přípojka NN 

- SO 402 – Veřejné osvětlení (sloupy OS 1 – OS 22 + rozvaděč) 

- SO 403 – Panel ELP - přípojka 

Hlasování: Pro:  15 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                                    Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 

      Proti: 0 

                  Zdržel se: 0 

 

Poté paní Olivová přednesla další bod, a to že rada města na své 1. schůzi konané dne 26. 10. 

2022 projednala žádost Vodárenské akciové společnosti, a.s. o vydání souhlasu se záměrem napojení 

města Miroslav na skupinový vodovod Znojmo – Oleksovice pro zajištění kvality pitné vody pro 

východní část Znojemska. V současné době je zpracovávána studie na vybudování vodovodního 

přivaděče od Znojma po Oleksovice, jenž řeší zásobení pitnou vodou obcí východní část Znojemska.  
 

 

7.2 Napojení na skupinový vodovod 

Žadatel: Vodárenská akciová společnost, a.s.  
Stanovisko RM: doporučuje ZM schválit záměr napojení města Miroslav na skupinový vodovod 

Znojmo – Oleksovice 

 
Poté otevřel starosta diskuzi, do ní se přihlásili: 

 

- Pan Kuřitka se zeptal, jestli už se ví, v jaké cenové relaci by město prodávalo vodu „VASce“, 

kdo má vliv na prodejní cenu vody? 

- Starosta odpověděl, že cena se sestavuje na základě kalkulačních vzorců. Všichni vědí, že 

vodárenské soustavy se musí propojit a kolik vody koupíme nebo nekoupíme, je rozhodnutí 

jenom na nás. Poté řekl, že celá situace je poměrně složitá a následně podrobně vysvětlil, jaký 

by měl být teoretický postup. Byly provedeny rekonstrukce několika vodojemů. První etapa je 

hotová a nyní se již poměrně dlouho projektuje propojení pitné vody ze Znojma do Miroslaví. 

Dnešní rozhodnutí není pro Miroslav jakkoliv zavazující. Jestli budeme souhlasit, bude projekt 

pokračovat tímto směrem. Kolik vody si koupíme, jestli to bude 10 % nebo 20 %, to je pouze 

na nás. V této chvíli nejde o procenta vody, ale o rozhodnutí, zda pokračovat. Poté vysvětlil 

situaci v Kadově, kde není žádný vodovod ani kanalizace. Dále sdělil, že náklady na vodu a na 

vše velice rychle stoupají, to znamená, že i voda se bude zdražovat a bude drahá. Následně 

uvedl porovnání ceny vody s okolními obcemi. Na to, kolik bude voda stát, starosta nedovede 

odpovědět. 

- Pan Kuřitka uvedl, že to po něm ani nechce, jeho zajímalo, kdo tvoří ty tabulky 

- Pan starosta řekl, že je řada kalkulačních vzorců a jeden z nich se jmenuje kalkulační vzorec 

pro vodu pitnou převzatou a na kolik bude nastavený, to ještě nevíme 

- Pan Kuřitka řekl, že napojení na tento projekt je pro to, abychom si mohli míchat svou vlastní 

vodu 

- Pan starosta sdělil, že si budeme míchat naši vodu na našem těžebním území s vodou, která by 

nám přitekla ze Znojma. Jedná se ale o vizi budoucnosti, pokud vše půjde dobře, dočkáme se 

znojemské vody až třeba za 10 let 

- Pan Beneš se ujistil, jestli se jedná prozatím jen o záměr 

- Pan starosta řekl, že ano a toto se týká všech obcí, nejen Miroslavi 

 

Do otevřené diskuse se nikdo další nepřihlásil, proto ji starosta uzavřel. Nechal přednést návrh 

usnesení vyplývající z tohoto bodu jednání a následně o něm hlasovat. 
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Usnesení: 

7.2 Zastupitelstvo města schvaluje záměr napojení města Miroslav na skupinový vodovod 

Znojmo – Oleksovice  

Hlasování: Pro:  15 – Uhlíř, Matyšek, Karady, Černý, Barták, Čaněk, Máca, Ryšavý, Plechatý, 

                    Kopeček, Volf, Ambrož, Beneš, Kučera, Kuřitka 

             Proti: 0 

             Zdržel se: 0 

 

8) Diskuse 

 

a) členů zastupitelstva 

 

- pan Volf poděkoval pracovníkům SMM Miroslavi za vzornou starost o hřbitov 

- pan starosta doplnil, že o evangelický hřbitov se stará pan Mach a o katolický hřbitov se mimo 

SMM Miroslavi p.o. stará i paní P . 

- Pan Volf všem poděkoval a dále sdělil, že byl upozorněn, že na hřbitově jsou stromy plné 

hmyzu, jedná se nejspíš o blánatku lipovou, invazní druh.  Podle informací by pro strom 

neměla být nebezpečná, ale byl by raději, aby se na to někdo zeptal odborníků. Prý ji odradí 

pouze mráz nad -15 stupňů 

- Pan starosta řekl, že tento parazit se tu řešil už před pár lety a odstraňovala ji firma 

- Pan Volf uvedl, že vidí, že pan místostarosta začal velmi intenzivně pracovat na kácení. Pana 

místostarostu požádal, jestli by se mohli zaměřit na stromy u silnice směrem na Kadov. 

Současně pan Volf požádal o stanovení pevných termínů v revíru na Rénách 

- Pan starosta odpověděl, že termínu je celkem 72 a myslí, že si každý nějaký termín vybere 

- Pan Kučera se vrátil k zadávání veřejných zakázek. Ptá se, jestli když cena např. stavebních 

prací půjde dolů, tak jestli se budou snižovat i limity a co je v navyšování limitů zahrnuto 

kromě inflace? 

- Pan starosta uvedl, že jde o zvyšování ve všech kategoriích, nejen zvyšování limitů u vedení 

města 

- Pan Kučera upřesnil, že jeho dotaz není narážka, jen se všeobecně dotazuje 

- Pan starosta odpověděl, že si myslí, že limity jsou pořád docela nízké. Není to jen kvůli 

zdražování. Poté srovnal výši s ostatními obcemi. Mnohé menší obce mají vyšší limity než my 

- Pan Kučera se zeptal, že když budou nějaké poptávky, kde se budou firmy oslovovat napřímo, 

jestli se budou ještě někde jinde zveřejňovat nabídky  

- Pan starosta předal slovo paní Šviřákové, která uvedla, že se vždy snaží mít cenovou nabídku 

alespoň od 3 společností. Vše je zakládáno a kdyby měl někdo zájem, je to u ní v kanceláři k 

nahlédnutí 

- Pan starosta dodal, že kdyby měl někdo zájem, opravdu se může přijít podívat a do dokumentů 

nahlédnout 

- Pan Kučera odpověděl, že jde jen o to, jestli by se na například na FB a WEB města mohly 

zveřejňovat poptávky nebo nabídky  

- Paní Šviřáková řekla, že společnosti si hodně hlídají webovky měst a hledají, čeho by se mohly 

účastnit a dost společností se nám sama ozve a my o nich víme. Když potom dojde k zakázce, 

která by se jim mohla líbit, v mnoha případech oslovujeme právě tyto společnosti 

- Pan starosta řekl, že pan Kučera moc dobře ví, jak to chodí s výběrovým řízením, někdy je 

problém, aby se vůbec někdo přihlásil 

- Pan Kučera se zeptal, že po kontrole Ministerstva vnitra (dále jen „MV“) se musely zrušit 

směrnice bytových komisí, tak jestli vedení města bude přemýšlet nad tím, jak byty přidělovat 

a jestli bude sestavena nějaká jiná a nová směrnice? 

- Pan starosta odpověděl, že směrnice se zavádět nebude, protože i dle doporučení MV by si tím 

mohlo město spíše ublížit 
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- Pan Kučera uvedl, že v okolních obcích je to tak, že ta směrnice je a lidé potom vědí, za jakých 

podmínek mohou získat byt. Zeptal se, jaká budou kritéria pro přidělení bytu a podle čeho 

budou radní rozhodovat? 

- Pan starosta řekl, že to je právě rozhodnutí rady, která je neveřejná  

- Pan Kučera se zeptal, jestli když se po radě zeptá někoho z radních, jestli mu dokáže 

odpovědět, proč rada takto rozhodla? 

- Pan starosta odpověděl, že pokud rozhodne většina, nemusí nikdo sdělovat, jak hlasoval a proč 

se tak rozhodl 

- Pan Kučera se zeptal, jak dlouho bude trvat objížďka vedená přes Miroslav? 

- Pan starosta odpověděl, že proběhla schůze a má informace, že se náměstek bude snažit, aby 

objížďka byla jen do konce dubna. Pan starosta řekl, že si myslí, že nejpozději v červnu by 

měla být část cesty otevřena. Dále sdělil, jak probíhala oprava části silnice u benziny. 

S kvalitou odvedené práce není stoprocentně spokojený 

- Pan Kučera se ještě zeptal, jestli na opravu hlavní cesty směrem na Znojmo bude navazovat 

další část opravy komunikace? 

- Starosta odpověděl, že Miroslavi se to potom už nebude týkat. Po dobu tří let by měla být 

vedena tato objízdná trasa přes Hrušovany, a ne přes Miroslav. Pokud se tedy nic nezmění, 

protože cena tohoto projektu se také zvedá, odhadovaná cena je 2,5 miliardy. 

- Na podzim příštího roku by měla začít etapa směrem k Miroslavi, s tím souvisí komunikace do 

Kašence. Do Kašence by mohla být, místo vedlejší komunikace, která je aktuálně polní cestou, 

vedena asfaltová komunikace na náklady ŘSD, jenže jsou problémy s některými vlastníky 

pozemků. V této chvíli jsou řešeny možné varianty. S některými soukromými vlastníky je to 

trochu složitější a pana starostu to docela mrzí  

- Pan Kučera se zeptal, jestli bude „dole na státní“ kruhový objezd? 

- Starosta odpověděl, že tam bude mimoúrovňová křižovatka 

- Pan Kučera se zeptal, jestli jsou nějaké novinky k územnímu plánu? 

- Pan starosta odpověděl, že změna č. 6 je schválena na ORP i na kraji. Město teď vysoutěžilo 

zhotovitele. Projekční společnost slíbila, že v lednu začne změnu projektovat 

- Pan Beneš poblahopřál panu Karadymu, že se stal oddávajícím. Sdělil, že byl také osloven, ale 

už se toho účastnit nebude, je to velmi časově náročné. Dotázal se, jestli je odměna za sňatek 

stejná jako v minulém roce nebo se taky navyšovala? 

- Paní tajemnice odpověděla, že se navyšovala 

- Pan Beneš se zeptal, jestli tuto odměnu dostává i pan starosta a pan místostarosta 

- Pan starosta odpověděl, že každý oddávající, který oddává, tak podle sňatků v jednom dni 

dostane tuto odměnu 

- Paní tajemnice upřesnila, že se nejedná o odměnu, ale o příspěvek na úhradu zvýšených 

nákladů 

- Pan Beneš řekl, že když on oddával 4 svatby za jeden den, tak dostal 500 korun  

- Pan starosta dodal, že kdyby kdokoliv chtěl, tak může oddávat a může tuto odměnu brát také 

- Pan Beneš se vrátil k bytové komisi. Popsal, jak doposud probíhalo přidělování bytů. Dnes ale 

bytová komise není ustanovena a celou věc rozhodne sama rada města. To, že rada přidělí byt a 

ostatní zastupitelé se nemají dotazovat na důvod, mu přijde jako diktatura. Bohužel dnes je ta 

situace tak, že nejvyšší nabídka vyhrává, a to za něj není dobře 

- Pan starosta vysvětlil, že prioritně se byty pronajímají místním. Poslední byt, který se 

přiděloval, se přidělil paní, která bydlí v jednopokojovém městském bytě se třemi dětmi a tato 

paní opravdu nepodala nejvyšší nabídku 

- Pan Kučera řekl, že je velice rád, že rada našla vhodný byt pro tuto paní s dětmi. Malý byt jí 

byl přidělen, protože byla v tíživé situaci a neměla kam jít. Za celé tři roky bohužel rada 

nenašla a nepřidělila této paní jiný vhodný byt. Navrhoval vytvořit nějaký matematický model, 

podle kterého by se rada města při přidělování bytů mohla řídit, ale rada v tomto směru 

nekomunikovala. Poté řekl, že zodpovídat se musejí všichni, byli zvoleni. Na závěr doporučil 

kolegům z opozice, aby se příště také zapojili do diskuze 

- Pan Kuřitka se zeptal, jestli se uvažuje o záznamu ze zasedání zastupitelstva? 
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- Pan starosta odpověděl, že ne, není důvod 

- Pan Kuřitka řekl, většina občanů je v čase, kdy probíhá zastupitelstvo v práci a nemohou se ho 

proto zúčastnit. Takhle by si mohli pustit například záznam a podívat se 

- Pan starosta řekl, že je to opravdu poměrně náročnější, jak technicky, tak finančně. Zatím se 

nad tím neuvažovalo 

- Pan Kučera vysvětlil, že v předchozím volebním období se toto řešilo, kdy byly vybrány dvě 

varianty, jedna levnější a druhá dražší. Měla se tím v novém volebním období dále zabývat 

rada města  

 

b) Občanů 

 

- O slovo se z pléna přihlásil pan Č . Chtěl navázat na věc, kterou chtěl se zastupitelstvem 

řešit už dříve, a to strmý kopec na ulici Větrná. Pan Č  by chtěl vybudovat schodiště. 

Následně přečetl stanovisko, které mu poslala rada města. Chce tuto věc projednat s novými 

členy zastupitelstva a rady města. Nerozumí stanovisku rady města 

- Pan starosta vysvětil, že stále probíhá projektování komunikace Havlíčkova – Družstevní, a to 

včetně tohoto stupňovitého chodníku směrem nahoru. Dále řekl, které všechny ulice jsou 

v současnosti projektovány.  

- Pan Č  poprosil pana starostu o to, aby si jej pan starosta pozval a ukázal mu, co proto 

učinili, aby mu mohl věřit 

- Pan starosta odpověděl, že mu na příští zasedání zastupitelstva města nachystá podklady, co 

v této věci už udělali 

- Dále se o slovo přihlásila paní J . Zeptala se, jestli má město v plánu krátit dotace o 

nějaká procenta a jestli bude možné převádět finance z položky na položku? Protože ve 

smlouvě o poskytnutí dotace je zákaz přeúčtovávání položek 

- Paní tajemnice odpověděla, že lze požádat orgány města o změnu smlouvy 

 

 

9) Podněty a připomínky 

 

Pan Č  sdělil, že dle jeho názoru zvuk v sále není ideální a zastupitelům není rozumět.  

 

 

10) Závěr zasedání 

 

Na závěr pan starosta doplnil stav finančních prostředků na účtech města a ve zkratce seznámil 

členy zastupitelstva s tabulkou s vývojem daně. V případě zájmu bude tato tabulka předkládána na 

každém zastupitelstvu. 

Dále starosta sdělil, že rada města navrhla, aby se zasedání zastupitelstva konala již od 16.00 hodin  

 

Starosta města na závěr poděkoval všem za účast a následně v 18:25 hodin zasedání zastupitelstva 

města ukončil.  

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Materiál k bodu programu č. 2 – Zpráva o činnosti rady města 

3) Materiál k bodu programu č. 3 – Zastupování města ve spolcích a jiných organizacích 

4) Materiál k bodu programu č. 4 - Odměňování neuvolněných členů ZM 

5) Materiál k bodu programu č. 5 - Úprava projektových záměrů a jejich zařazení do MAP rozvoje 

vzdělávání regionu Moravskokrumlovsko III 

6) Materiál k bodu programu č. 6 – Směrnice upravující zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

7) Materiál k bodu programu č. 7 – Majetkové převody 
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8) Stav finančních prostředků na účtech města ke dni 6.11.2022 

9) Tabulka Porovnání výběru daně z hazardních her a dílčí daně z technických her za rok 2020, 2021, 

2022 

10) Tabulka Porovnání výběru sdílených daní za rok 2020, 2021, 2022 

 

 

 

Zápis vyhotoven dne 11. 11. 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Materiál pro jednání Zastupitelstva města Miroslavi 

konané dne 7.11.2022 

 

 

Materiál k bodu programu č. 2 – Zpráva o činnosti rady  

 

Věc:     Souhrn usnesení ze schůzí rady města 

 

Předkládá:       Rada města 

 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

Návrh jednotlivých usnesení: 

 

1) Zastupitelstvo města bere na vědomí činnost rady za období od 1. zasedání 

zastupitelstva města   

 

2) Zastupitelstvo města svěřuje místostarostovi města v souladu s § 104 zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích, (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, tyto úkoly: 

- agendu lesního hospodářství 

- vedení organizačních složek města, tj. Městské knihovny Miroslav, Miroslavské 

kultury 

- vedení školských příspěvkových organizací, tj. Mateřské školy Pastelka, Mateřské 

školy Sluníčko a Základní školy Miroslav 

- technické řešení probíhajících investic (společně se starostou města) 

- agenda spojená s vydáváním povolenek na rybníku Réna a Ramoš ve spolupráci s 

Rybářským spolkem Miroslav – Réna, z.s. a SVČ Miroslav   

 

3) Zastupitelstvo města schvaluje zařazení nové akce: Rekonstrukce tepelné soustavy v 

budově DPS do rozpočtu roku 2022 

 

4) Zastupitelstvo města pověřuje Finanční výbor ZM projednáním předložených rozpočtů 

příspěvkových organizací a dotací poskytovaných neziskovým organizacím  a 

spolkům 

 

Důvodová zpráva 

 

Předkládaný souhrn usnesení včetně rozpočtového opatření města č. 14/2022 

dokumentuje činnost rady od 1. zasedání zastupitelstva města. V zájmu větší srozumitelnosti 

jsou jednotlivá usnesení v některých bodech doplněna o další informace – kurzívou.    

Současně rada města doporučuje svěřit místostarostovi výše uvedené úkoly. Dále rada 

města doporučuje ZM zařadit  do rozpočtu roku 2022 vypracování PD na rekonstrukci tepelné 

soustavy v budově DPS, a to z důvodu jejího havarijního stavu. Cena za PD se bude hradit po 

jejím dokončení v roce 2023. 

 

Současně upozorňuji, že předkládané materiály obsahují osobní údaje a je třeba s nimi 

takto nakládat. 

 

 

V Miroslavi dne 1. listopadu 2022  

Zpracovala: Mgr. Janderová 



Souhrn usnesení z 1. schůze rady města – 20. října 2022

1. RM schvaluje přednesený program jednání

2. RM vylučuje účastníka zadávacího řízení akce: Miroslav, Kašenec – výstavba splaškové
kanalizace, a to společnost VHS Břeclav, s.r.o., Lidická 3460/132, 690 03 Břeclav, IČ 42324149

3.1 RM schvaluje termín konání dalších schůzí rady města, a to dne 26. 10. 2022 v 8,00 hodin

3.2 RM schvaluje uzavření dodatku č.1 na akci Miroslav – rekonstrukce ulice Údolní III. etapa dle
předneseného návrhu

3.3 RM ukládá zveřejnit záměr pronájmu nebytového prostoru na nám. Svobody 22/22 v Miroslavi o
výměře 10,90 m2 ZO ČSZ Miroslav za roční nájemné 500,- Kč - ZO ČSZ Miroslav má za stejných
podmínek pronajat nebytový prostor ve zdravotním středisku, který potřebuje SMM Miroslavi jako
zázemí pro úklid objektu, proto jim je nabízen nebytový prostor na nám. Svobody 22



Souhrn usnesení z 2. schůze rady města – 26. října 2022

1. RM schvaluje přednesený program jednání

2. RM bere na vědomí informace z kontroly plnění usnesení z minulé schůze rady města

3.1 RM schvaluje příkaz ředitelky Základní školy, Miroslav, okres Znojmo, příspěvková organizace,
Třináctky 19, 671 72 Miroslav, k provedení inventarizace včetně harmonogramu a jmenování HIK
pro rok 2022
3.2 RM doporučuje ZM schválit záměr napojení města Miroslavi na skupinový vodovod Znojmo –
Oleksovice - viz bod programu č. 7
3.3 RM trvá na svém stanovisku ze 123. schůze RM konané dne 24.8.2022 pod bodem usnesení č.
3.3 - žádost manž. B  a J H  o nové projednání námitek – výškové provedení
chodníku u vjezdových vrat do dvoru

3.4 RM na základě provedené revize veřejných prostranství ukládá jako vlastník pozemku p.č. 1898
v k.ú. Miroslav vyzvat manžele B  a J  P , ,
k okamžitému vyklizení pozemku p.č. 1898 v k.ú. Miroslav

3.5 RM revokuje - ruší svoje usnesení č. 3.15 z 74. schůze rady města konané dne 13.1.2021, a to
vzhledem ke stížnostem občanů a  k zajištění bezpečnosti ukládá vyzvat pana M  F

, k odstranění kamenů a kovových tyčí včetně pásky ohraničující
veřejné prostranství, a to neprodleně

3.6 RM nesouhlasí se stavebním záměrem stavby přístřešku k RD čp. 731/2 na pozemku p.č. 2120/1
v k.ú. Miroslav – žádost pana T  M

3.7 RM ukládá vyzvat paní S  H , aby prováděla
pravidelnou údržbu pozemků p.č. 191/3 a 198/2 v k.ú. Miroslav,  neboť město se řádně stará o
přilehlé pozemky a  tato neudržovaná lokalita nacházející se ve středu města, nepůsobí dobře

3.8 RM v souvislosti s přípravou realizace stavby zázemí DDH v Miroslavi (nový sklad kol a
šlapacích kár včetně zázemí), na kterou město Miroslav obdrželo dotaci z Jihomoravského kraje,
ukládá sdělit tuto skutečnost vlastníku přilehlé stavby garáže a dotázat se ho v termínu do
10.11.2022, jestli  materiál a drobné přístřešky umístěné na pozemku města p.č. 196/1, který je
vlastnictvím města Miroslavi,  jsou v jeho vlastnictví. Na jaře 2023 město zahájí demolici stávajícího
objektu a následnou výstavbu objektu zázemí DDH, který bude umístěn i na pozemku p.č. 196/1.
V případě bližších informací je možnost sjednat schůzku s paní Janderovou a paní Olivovou

3.9 RM souhlasí s ukončením nájmu bytu č. 1 na nám. Svobody 21/21 v Miroslavi dohodou ke dni
31.10.2022. Současně RM ukládá prověřit stav této bytové jednotky a následně co nejdříve vypsat
záměr pronájmu tohoto bytu – dosavadní nájemce paní L  C

3.10.1 RM stanovuje, že závěsný odznak se státním znakem může užívat místostarosta města a
členové zastupitelstva města pověření k přijetí prohlášení snoubenců o vstupu do manželství

3.10.2 RM stanovuje dalšími členy zastupitelstva města, kteří budou oprávněni k přijetí prohlášení
snoubenců o vstupu do manželství ve volebním období 2022 – 2026 pana Mgr. Svatoslava
Ryšavého, pana Romana Volfa a pana Josefa Karady



3.10.3 RM stanovuje dobu konání sňatků o sobotách v době od 10.00 do 14.00 hodin v obřadní síni
Městského úřadu v Miroslavi, Miroslav, nám. Svobody 1/1

3.11 RM bere na vědomí stav finančních prostředků na účtech města ke dni 25.10.2022

3.12 RM schvaluje rozpočtové opatření města č. 14/2022 - viz příloha

3.13 RM doporučuje ZM schválit zařazení nové akce: Rekonstrukce tepelné soustavy v budově DPS
do rozpočtu roku 2022

4.1 RM doporučuje Zastupitelstvu města Miroslavi v souladu s ust. § 84 odst. 2 písm. n) zákona č.
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, stanovit svým neuvolněným
členům za výkon funkce odměny za měsíc v následujících částkách:
Místostarosta města: 35 795,- Kč
Člen rady:  7 954,- Kč
Předseda výboru:  3 978,- Kč
Člen výboru: 3 314,- Kč
Člen zastupitelstva bez dalších funkcí: 1 989,- Kč
Odměna bude poskytována ode dne 7. listopadu 2022. V případě nástupu náhradníka na uprázdněný
mandát člena zastupitelstva města bude odměna poskytována ode dne složení slibu. V případě
budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení do
příslušné funkce – viz bod programu č. 4

4.2 RM doporučuje Zastupitelstvu města Miroslavi v souladu s ust. § 74 odst. 3 zákona č. 128/2000
Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, stanovit, že při souběhu výkonu více
funkcí, a to konkrétně neuvolněného člena rady + předsedy nebo člena některého z výboru, se
odměna neuvolněnému členovi zastupitelstva města poskytne jako součet těchto zastupitelstvem
stanovených odměn za jím zastávané funkce, a to ode dne 7. listopadu 2022 – viz bod programu č. 4

4.3 RM doporučuje Zastupitelstvu města Miroslavi v souladu s ust. § 84 odst. 2 písm. v) zákona č.
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, stanovit fyzickým osobám,
které nejsou členy zastupitelstva města, za výkon funkce člena ve výborech zastupitelstva města
měsíční odměnu ve výši  1 325,- Kč, a to počínaje dnem 7.11.2022. V případě budoucích změn
v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné funkce – viz
bod programu č. 4

4.4 RM doporučuje Zastupitelstvo města Miroslavi stanovit od 1. ledna 2023 náhradu výdělku ušlého
v souvislosti s výkonem funkce neuvolněných členů zastupitelstva, kteří nejsou v pracovním nebo
jiném obdobném poměru paušální částkou ve výši 400,- Kč za účast na zasedání zastupitelstva
města, schůzi rady města, popř. za splnění úkolu, kterým byl člen zastupitelstva města pověřen,
nejvýše však v souhrnu za kalendářní měsíc 800,- Kč – viz bod programu č. 4

4.5 RM doporučuje Zastupitelstvo města Miroslavi stanovit v souladu s ust. § 80, odst. 1, písm. a)
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), starostovi, místostarostovi a členům zastupitelstva
města pověřeným k přijímání projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství,  příspěvek na
úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku ve výši 1 000,- Kč za  první obřad a 600,- Kč za
každý další obřad ve stejném dni, a to ode dne 7. listopadu 2022 – viz bod programu č. 4



4.6 RM doporučuje Zastupitelstvu města Miroslavi stanovit v souladu s ust. § 80, odst. 1, písm. b)
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), členům zastupitelstva města příspěvek na úhradu
zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku v souvislosti se zastupováním obce na veřejných
občanských obřadech ve výši 600,- Kč za první obřad a 300,- Kč za každý další obřad ve stejném
dni, a to ode dne 7. listopadu 2022 – viz bod programu č. 4

5.1 RM doporučuje zastupitelstvu města svěřit místostarostovi města v souladu s § 104 zákona č.
128/2000 Sb., o obcích, (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů,  tyto úkoly:

- agendu lesního hospodářství
- vedení organizačních složek města, tj. Městské knihovny Miroslav, Miroslavské kultury
- vedení školských příspěvkových organizací, tj. Mateřské školy Pastelka, Mateřské školy

Sluníčko a Základní školy Miroslav
- technické řešení probíhajících investic (společně se starostou města)
- agenda spojená s vydáváním povolenek na rybníku Réna a Ramoš ve spolupráci s Rybářským

spolkem Miroslav – Réna, z.s. a SVČ Miroslav

5.2 RM doporučuje zastupitelstvu města delegovat Ing. Martina Plechatého, starostu města, jako
zástupce města do těchto spolků, svazů a sdružení: Dobrovolný svazek obcí Mikroregion
Miroslavsko, Svaz měst a obcí ČR, Sdružení místních samospráv ČR, MAS-Znojemské vinařství,
z.s.,  Euroregion Pomoraví, z.s. (transformace Sdružení měst a obcí jižní Moravy), Znojemské
Podhorácko, z.s , Okresní hospodářská komora - viz bod programu č. 3

5.3 RM doporučuje zastupitelstvu města delegovat Mgr. Svatoslava Ryšavého, místostarostu města,
jako zástupce města do těchto spolků, svazů a sdružení: ZnojmoRegion, z.s., Energoregion 2020,
s.p.o. a Řídící výbor – MAP III rozvoje vzdělávání regionu Moravskokrumlovsko a Pracovní skupina
Úřadu práce – viz bod programu č. 3

6.1 RM schvaluje členy redakční rady Miroslavského zpravodaje paní J  K  paní
G P , Mgr. J  B , PhDr. L R a pana B  B a.
Šéfredaktorem na současně členem redakční rady rada města jmenuje pana Michala Klejduse

6.2 RM rozhodla nezřizovat komise rady

7.1 RM doporučuje ZM města schválit Směrnici o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu – viz
bod programu č. 6
8.1 RM schvaluje podmínky aukční vyhlášky dle předneseného návrhu – prodej pozemků v lokalitě
Meruňková

8.2 RM ukládá zveřejnit záměr prodeje pozemků dle předneseného návrhu – prodej pozemků
v lokalitě Meruňková

9. RM schvaluje termín konání 2. zasedání zastupitelstva města dne 7.11.2022 od 16,30 hodin a
navržený program tohoto zasedání zastupitelstva města

10.1 RM bere na vědomí předložené návrhy rozpočtů příspěvkových organizací města, budou
předmětem dalšího jednání. RM současně pověřuje místostarostu města k prověření stavu nábytku
v ZŠ Miroslav a k jednání o rozpočtu školy s ředitelkou ZŠ Miroslav paní Mgr. Janou Kadlecovou



10.2 RM doporučuje ZM pověřit FV ZM projednáním předložených rozpočtů příspěvkových
organizací a dotací poskytovaných neziskovým organizacím  a spolkům

11. RM bere na vědomí předložené žádosti o dotace neziskovým organizacím  a spolkům na rok
2023, budou předmětem dalšího projednání

12.1 RM schvaluje vypsání nadlimitní veřejné zakázky: Sběr a svoz komunálního odpadu v období
1.3.2023 – 28.02.2027

12.2 RM ukládá tajemnici připravit obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní systém
odpadového hospodářství dle předneseného návrhu a na příští schůzi rady města ji předložit
k projednání

13.1 RM bere na vědomí informace starosty města

13.2 RM schvaluje uzavření dodatku č.1 na těžební a pěstební práce v městských lesích dle
předneseného návrhu

14. RM schvaluje termín konání další schůze RM dne 16.11.2022 a 30.11.2022 vždy ve 12.30 hodin.
Termín příštího zasedání zastupitelstva města je v pondělí 12.12.2022 v 16.00 hodin







Materiál pro jednání Zastupitelstva města Miroslavi 

konané dne 7.11.2022 

 

 

Materiál k bodu programu č. 3 – Zastupování města ve spolcích a jiných organizacích 

 

Věc:     Zastupování města 

 

Předkládá:       Rada města 

 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

 

Návrh jednotlivých usnesení: 

 

1) Zastupitelstvo města deleguje Ing. Martina Plechatého, starostu města, jako zástupce 

města do těchto spolků, svazů a sdružení: Dobrovolný svazek obcí Mikroregion 

Miroslavsko, Svaz měst a obcí ČR, Sdružení místních samospráv ČR, MAS-

Znojemské vinařství,  z.s.,  Euroregion Pomoraví, z.s., Znojemské Podhorácko, z.s., 

Okresní hospodářská komora  

 

2) Zastupitelstvo města deleguje Mgr. Svatoslava Ryšavého, místostarostu města, jako 

zástupce města do těchto spolků, svazů a sdružení: ZnojmoRegion, z.s., Energoregion 

2020, s.p.o. a Řídící výbor – MAP III rozvoje vzdělávání regionu 

Moravskokrumlovsko a Pracovní skupina Úřadu práce 

 

 

 

Důvodová zpráva 

 

 

Na začátku nového volebního období je třeba projednat a schválit delegování zástupce 

města na schůze svazků, spolků a jiných organizací. Rada města na své 2. schůzi doporučila 

delegovat  

- starostu jako zástupce města do těchto organizací: Dobrovolný svazek obcí 

Mikroregion Miroslavsko, Svaz měst a obcí ČR, Sdružení místních samospráv ČR, 

MAS-Znojemské vinařství,  z.s.,  Euroregion Pomoraví, z.s., Znojemské 

Podhorácko, z.s., Okresní hospodářská komora, 

- místostarostu jako zástupce města do těchto organizací: ZnojmoRegion, z.s., 

Energoregion 2020, s.p.o. a Řídící výbor – MAP III rozvoje vzdělávání regionu 

Moravskokrumlovsko a Pracovní skupina Úřadu práce. 

 

 

 

 

 

V Miroslavi dne 1. listopadu 2022  

Zpracovala: Mgr. Janderová 



Materiál pro jednání Zastupitelstva města Miroslavi 

konané dne 7.11.2022 

 

 

Materiál k bodu programu č. 4 – Odměňování neuvolněných členů ZM 

 

Věc:     Odměňování neuvolněných členů ZM 

 

Předkládá:       Rada města 

 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

 

Návrh jednotlivých usnesení: 

 

1) Zastupitelstvo města v souladu s ust. § 84 odst. 2 písm. n) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 

(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, stanoví svým neuvolněným členům za výkon 

funkce odměny za měsíc v následujících částkách: 

Místostarosta města: 35 795,- Kč 

Člen rady:  7 954,- Kč 

Předseda výboru:  3 978,- Kč 

Člen výboru: 3 314,- Kč 

Člen zastupitelstva bez dalších funkcí: 1 989,- Kč 

Odměna bude poskytována ode dne 7. listopadu 2022. V případě nástupu náhradníka na 

uprázdněný mandát člena zastupitelstva města bude odměna poskytována ode dne složení 

slibu. V případě budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována 

ode dne zvolení do příslušné funkce. 

 

2) Zastupitelstvo města v souladu s ust. § 74 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 

zřízení), ve znění pozdějších předpisů, stanoví, že při souběhu výkonu více funkcí, a to 

konkrétně neuvolněného člena rady + předsedy nebo člena některého z výboru, se odměna 

neuvolněnému členovi zastupitelstva města poskytne jako součet těchto zastupitelstvem 

stanovených odměn za jím zastávané funkce, a to ode dne 7. listopadu 2022. 

 

3) Zastupitelstvo města v souladu s ust. § 84 odst. 2 písm. v) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 

(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, stanoví fyzickým osobám, které nejsou členy 

zastupitelstva města, za výkon funkce člena ve výborech zastupitelstva města  měsíční 

odměnu ve výši  1 325,- Kč, a to počínaje dnem 7. listopadu 2022. V případě budoucích změn 

v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné 

funkce. 

 

4) Zastupitelstvo města stanoví v souladu s ust. § 71 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 

(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů,   od 1. ledna 2023 náhradu výdělku ušlého 

v souvislosti s výkonem funkce neuvolněných členů zastupitelstva, kteří nejsou v pracovním 

nebo jiném obdobném poměru (jedná se tedy o podnikající fyzické osoby nebo osoby 

provozující jinou samostatnou výdělečnou činnost),  paušální částkou ve výši 400,- Kč za 

účast na zasedání zastupitelstva města, schůzi rady města, popř. za splnění úkolu, kterým byl 

člen zastupitelstva města pověřen, nejvýše však v souhrnu za kalendářní měsíc 800,- Kč.  

 



5) Zastupitelstvo města stanoví v souladu s ust. § 80, odst. 1, písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., 

o obcích (obecní zřízení), starostovi, místostarostovi a členům zastupitelstva města 

pověřeným k přijímání projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství,  příspěvek 

na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku ve výši 1 000,- Kč za  první obřad a 600,- 

Kč za každý další obřad ve stejném dni, a to ode dne 7. listopadu 2022 

 

6) Zastupitelstvo města Miroslavi stanoví v souladu s ust. § 80, odst. 1, písm. b) zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení),  členům zastupitelstva města příspěvek na úhradu 

zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku v souvislosti se zastupováním obce na veřejných 

občanských obřadech ve výši 600,- Kč za první obřad a 300,- Kč za každý další obřad ve 

stejném dni, a to ode dne 7. listopadu 2022 

  

 

Důvodová zpráva 

 

Na začátku nového volebního období je třeba projednat a schválit odměňování 

neuvolněných členů zastupitelstva města, fyzických osob, vykonávajících funkci člena ve 

výborech zastupitelstva města, dále stanovit náhradu ušlého výdělku v souvislosti s výkonem 

funkce neuvolněného člena zastupitelstva města a stanovit výši příspěvku na úhradu 

zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku v souvislosti s oddáváním snoubenců a při 

občanských obřadech. 

 

Z hlediska odměňování se při určení rozhodného počtu obyvatel vychází z počtu 

obyvatel obce, kteří byli hlášeni v obci k trvalému pobytu k 1. lednu kalendářního roku, ve 

kterém se konaly volby do zastupitelstev obcí, tj.  k 1.1.2022. Jde o počet občanů + cizinci 

s trvalým pobytem, v Miroslavi k datu 1.1.2022 celkem 2 974 občanů + 43 cizinců, celkem 

tedy 3017 obyvatel. Město Miroslav tedy překročilo hranici 3 000 obyvatel, což má za 

následek změnu v odměňování uvolněných i neuvolněných členů zastupitelstva města po 

dobu celého volebního období – posun z kategorie 1 001 až 3 000 obyvatelů do kategorie 3 

001 až 5 000 obyvatel. 

 

Rada města Miroslavi se na své 2. schůzi tímto bodem podrobně zabývala a 

doporučuje zastupitelstvu města poskytovat svým neuvolněným členům odměny v maximální 

výši – viz přiložená tabulka – příloha k nařízení vlády č. 318/2017 Sb., ve znění pozdějších 

předpisů. Současně rada města doporučuje při výkonu funkce člena rady a předsedy/člena 

výboru zastupitelstva města poskytovat odměnu jako součet těchto zastupitelstvem 

schválených odměn za zastávané funkce. Ze zákona není možné takto odměnit souběh výkonu 

funkce člena zastupitelstva města s výkonem jiné funkce, např. člena či předsedy výboru. 

 

Rada města současně navrhuje stanovit fyzickým osobám, které nejsou členy 

zastupitelstva města, za výkon funkce člena výboru měsíční odměnu ve výši 1 325,- Kč. Výše 

odměny je navržena ve výši rozdílu mezi odměnou člena výboru a zastupitele (3 314 – 1 989 

= 1 325). 

 

Dále je radou města předkládán návrh na schválení příspěvku na úhradu zvýšených 

nákladů na úpravu zevnějšku ve výši 1 000,- Kč za první obřad a 600,- Kč za každý další 

obřad ve stejném dni a příspěvku na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku 

v souvislosti se zastupováním obce na veřejných občanských obřadech ve výši 600,- Kč za 

první obřad a 300,- Kč za každý další obřad ve stejném dni. 

 



 

V Miroslavi dne 1. listopadu 2022  

Zpracovala: Mgr. Janderová 





Materiál pro 2. zasedání zastupitelstva města Miroslavi 

konané dne 07. 11. 2022 

 

Materiál k bodu programu č. 5 

 

       

Věc: Úprava projektových záměrů a jejich zařazení do MAP rozvoje vzdělávání regionu  

Moravskokrumlovsko III 

 

Předkládá: Rada města   

 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

 

Důvodová zpráva: 

 

Rada města se na své 126. schůzi zabývala aktualizací strategického rámce MAP pro obě 

mateřské školy. Mít projekty školských zařízení zařazené do strategického rámce MAP je 

nezbytnou podmínkou pro možnost získávání dotací z místních akčních skupin, např. MAS 

Znojemské vinařství, nebo IROP. Obě MŠ i ZŠ mají v tomto dokumentu akce již zařazené, 

ale vzhledem k tomu, že údaje zde uvedené jsou nepřekročitelné, vyvstala u obou MŠ potřeba 

aktualizací. U MŠ Pastelka je nutné u akce přístavby sálku pro pohybové aktivity uvést, že se 

jedná o požadavek Krajské hygienické stanice a že MŠ jede na výjimku. Dále u této akce 

dojde s ohledem na cenový nárůst v posledních měsících k navýšení cenového limitu, a to na 

4 500 000,- Kč (dosud bylo 3 100 000,-), dotace je vždy poskytována pouze do částky 

uvedené v MAP, nikoli dle skutečně vysoutěžené ceny. Ze stejného důvodu bude navýšena 

částka u akce přístavby MŠ Sluníčko na 16 000 000,- Kč (dosud bylo 15 000 000,- Kč).  

 

 

Návrhy usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje upravený projektový záměr – investiční priority Mateřské 

školy Pastelka, Miroslav, Husova 55/32, okres Znojmo, příspěvkové organizace a jeho 

zařazení do Místního akčního plánu rozvoje vzdělávání regionu Moravskokrumlovsko III 

 

Zastupitelstvo města schvaluje upravený projektový záměr – investiční priority Mateřské 

školy Sluníčko, Miroslav, Malinovského 350, okres Znojmo, příspěvkové organizace a jeho 

zařazení do Místního akčního plánu rozvoje vzdělávání regionu Moravskokrumlovsko III 

 

 

 

 

 

 

 

V Miroslavi dne 31.10.2022 

Zpracovala: Mgr. L. Šviřáková 

 



 



Materiál pro 2. zasedání zastupitelstva města Miroslavi
konané dne 07. 11. 2022

Materiál k bodu programu č. 6

Věc: Směrnice upravující zadávání veřejných zakázek malého rozsahu

Předkládá: Rada města

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

Důvodová zpráva:

Rada města Miroslavi se na své 2. schůzi zabývala stávající platnou směrnicí a nyní je
předkládán zastupitelům návrh, kterým se zvyšují finanční limity pro zakázky zadávané
poptávkovým řízením, a to takto:

Stávající limit Návrh
Vedoucí organizační složky do 50 000,- Kč do 100 000,- Kč
Ředitel MŠ do 100 000,- Kč do 150 000,- Kč
Ředitel ZŠ do 100 000,- Kč do 250 000,- Kč
Ředitel SMM Miroslavi p.o. do 150 000,- Kč do 350 000,- Kč
Tajemník MěÚ do 150 000,- Kč do 350 000,- Kč
Místostarosta města do 150 000,- Kč do 350 000,- Kč
Starosta města do 200 000,- Kč do 500 000,- Kč

Další změny, které byly do směrnice zahrnuty, jsou převážně výjimky z této směrnice:

1) V odůvodněných případech, např. neslučitelnost s jinými výrobky, udržení záruk,
autorská práva apod., kdy není účelné ani ekonomicky přínosné dodržet uvedený
postup pro zadání jakékoli zakázky malého rozsahu, bude zadání každé takové
zakázky předloženo Radě města Miroslavi, která je oprávněna rozhodnout o
výjimečném postupu.

2) Zásady a postupy dle této směrnice se nevztahují na zadávání v případě havárie nebo
ohrožení života a zdraví osob, kdy o těchto zakázkách rozhoduje starosta města. O
zadání zakázky v této výjimce je starosta města povinen informovat Radu města
Miroslavi.

3) V případě, kdy je zakázka realizována s finančním přispěním třetího subjektu, je nutné
dodržet podmínky poskytovatele dotačních či grantových titulů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Vnitřní směrnici města Miroslavi č. 6/2022 - Směrnici o
zadávání veřejných zakázek malého rozsahu-v předloženém znění

V Miroslavi dne 31.10.2022
Zpracovala: Mgr. L. Šviřáková
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Směrnice 
 

upravující zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

 

 

 

1. Předmět úpravy 

 

Tato směrnice upravuje zadávání veřejných zakázek malého rozsahu dle § 27 zákona č. 

134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění, tj. zakázek s očekávanou cenou 

do 2 mil. Kč bez DPH na dodávky a služby nebo do 6 mil. Kč bez DPH na stavební práce. 

 

Při zadávání těchto zakázek jsou město Miroslav jako územní samosprávný celek a 

příspěvkové organizace, vůči kterým vykonává město Miroslav funkci zřizovatele, povinny 

dodržovat zásady transparentnosti, přiměřenosti, rovného zacházení a zákazu diskriminace. 

 

Zadání zakázek podle této směrnice je součástí systému zabezpečujícího efektivní, 

hospodárné, účelové a transparentní hospodaření s prostředky rozpočtu města Miroslavi i 

s prostředky rozpočtů příspěvkových organizací města. 

 

 

2. Předpokládaná hodnota veřejné zakázky 

 

Předpokládaná hodnota veřejné zakázky se stanoví v návaznosti na druh veřejné zakázky, tj. 

zda se jedná o zakázku na dodávky, služby či stavební práce, odhadem (s použitím informací 

a údajů z realizovaných zakázek obdobného charakteru a obvyklých cen), odborným odhadem 

či předběžným rozpočtem. 

 

Zadavatel je při vytváření zadávacích podmínek, hodnocení nabídek a výběru dodavatele, 

povinen za předpokladu, že to bude vzhledem k povaze a smyslu zakázky možné, dodržovat 

zásady sociálně odpovědného zadávání, environmentálně odpovědného zadávání a inovací ve 

smyslu zákona.  

 

Veřejná zakázka nesmí být účelově dělena tak, aby hodnota takto rozdělených zakázek byla 

nižší než limity níže stanovené. 

 

 

3. Postup při zadávání zakázek 

 

3.1 Zakázky, které jsou oprávněni zadat: vedoucí organizační složky, ředitel 

příspěvkové organizace města, tajemník městského úřadu, starosta a místostarosta 

města, popř. pracovníci dočasně pověřeni řízením 

Maximální finanční limity: 

Vedoucí organizační složky 100 000,- Kč 

Ředitel/ka mateřské školy 150 000,- Kč 

Ředitel/ka základní školy  250 000,- Kč 

Ředitel/ka SMM p.o.  350 000,- Kč 

Tajemník městského úřadu 350 000,- Kč 

Místostarosta města  350 000,- Kč 

Starosta města   500 000,- Kč 
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Podmínky pro zadání veřejné zakázky: 

- předchozí získání zpravidla 3 nabídek, přičemž za nabídku se považuje i reklamní 

leták, e-mailová nevyžádaná nabídka či inzerce na zboží nebo služby stejné 

povahy 

- hodnocení zakázky mohou provést vedoucí pracovníci sami, a to při dodržení 

zásady stejného zacházení se všemi zájemci a zásady transparentnosti, podle 

kritérií a pravidel uvedených ve výzvě (poptávce) 

- hodnotícím kritériem je zpravidla ekonomická výhodnost nabídky 

 

 

3.2 Zakázky, které jsou oprávněni zadat vedoucí organizační složky a ředitel 

příspěvkové organizace města, popř. pracovníci dočasně pověřeni řízením těchto 

institucí, a přesahují maximální finanční limity stanovené v bodě 3.1 

Podmínky pro zadání veřejné zakázky: 

- jsou zadávány v souladu se zákonem č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných 

zakázek, v platném znění 

- o vlastním způsobu zadání a hodnocení zakázky rozhoduje vedoucí – ředitel 

organizace (popř. pracovník dočasně pověřený řízením této organizace), který si 

způsob zadávání upraví vlastní směrnicí 

- vždy však musí být stanovena hodnotící komise, jejímž členem musí být 

minimálně jeden zástupce města   

 

 

3.3 Zakázky, které jsou oprávněni zadat tajemník městského úřadu, starosta a 

místostarosta města, popř. pracovníci dočasně pověřeni řízením těchto institucí, a 

přesahují maximální finanční limity stanovené v bodě 3.1 až do výše 1 000 000 Kč 

Podmínky pro zadání veřejné zakázky: 

- tyto zakázky je oprávněna zadat Rada města Miroslavi po předchozím oslovení 

minimálně tří dodavatelů s požadavkem na předložení ceny 

- termín na předložení nabídky nesmí být kratší než 7 pracovních dnů 

- musí být dodrženy všechny zásady uvedené v § 6 zákona č. 134/2016 Sb., o 

zadávání veřejných zakázek, v platném znění 

- hodnocení zakázky provádí rada města na své schůzi, není ustanovována hodnotící 

komise 

- hodnocení probíhá podle kritérií a pravidel uvedených v zadávací dokumentaci 

zakázky /ve výzvě  

- hodnotícím kritériem je zpravidla ekonomická výhodnost nabídky, nebyla-li 

v zadávacích podmínkách stanovena jiná nebo další hodnotící kritéria 

 

 

3.4 Zakázky v celkové hodnotě nad 1 000 000,- Kč (do limitů stanovených pro zakázky 

malého rozsahu) 

Podmínky pro zadání veřejné zakázky: 

- je oprávněna zadat Rada města Miroslavi  

- pro elektronické zveřejnění zadávací dokumentace / výzvy budou využity webové 

stránky města nebo profil zadavatele 

- zároveň mohou být písemně osloveni vhodní dodavatelé s požadavkem na 

předložení nabídky 

- termín na předložení nabídky nesmí být kratší než 10 pracovních dnů 
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- při zadávání zakázky musí být dodrženy všechny zásady uvedené v § 6 zákona č. 

134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění 

- Zadávací dokumentace / Výzva k předložení nabídky musí být učiněna a 

provedena písemně a musí minimálně obsahovat:  

a) věcné a časové vymezení předmětu zakázky a její specifikaci dle charakteru 

zakázky 

b) požadavek na základní a profesní způsobilost, popř. technickou nebo ekonomickou 

kvalifikaci a způsob jejich prokázání 

c) požadavek na specifikaci ceny bez DPH a včetně DPH 

d) termín a místo pro podání nabídek 

e) kritéria a pravidla pro hodnocení nabídek a v případě, že nabídka bude hodnocena 

podle více kritérií, jejich váhu v procentech 

f) ustanovení o tom, že zadavatel může zadání zakázky kdykoliv bez udání důvodů 

zrušit nebo odmítnout všechny nabídky 

g) jakékoli další podmínky vyžadující aktuální právní legislativa 

 

- hodnocení zakázky provádí hodnotící komise, která je za tímto účelem jmenována 

Radou města Miroslavi 

- hodnotící komise by měla být minimálně 3členná a měly by v ní být zastoupeny 

alespoň jedním členem všechny volební subjekty, které mají zastoupení 

v zastupitelstvu města 

- Rada města Miroslavi jmenuje členy a náhradníky členů hodnotící komise 

- při hodnocení nabídek musí být dodržena zásada stejného zacházení se všemi 

zájemci a zásada transparentnosti 

- hodnocení probíhá podle kritérií a pravidel uvedených ve výzvě 

- o hodnocení nabídek se sepisuje protokol, který podepisují všichni členové 

komise. Obsahem protokolu musí být minimálně seznam oslovených firem, 

seznam obdržených nabídek, odůvodnění hodnocení nabídek podle zvolených 

kritérií a zdůvodnění výběru nejvhodnější nabídky. Protokol o hodnocení nabídek 

je součástí spisu a dokumentace o veřejné zakázce 

- konečné schválení výběru pak musí potvrdit za zadavatele Rada města Miroslavi 

 

 

4. Ustanovení společná  

 

V případě zrušení zadání (poptávkového řízení), musí být tato skutečnost oznámena 

všem vyzvaným uchazečům stejnou formou, jakou byli osloveni. 

 

O zadání veřejné zakázky je vedena dokumentace, která je archivována pro případnou 

kontrolu po dobu min. 5 let. O zadávání zakázek malého rozsahu musí zadavatel vést 

přehlednou evidenci. Za vedení této dokumentace, zejména za její kompletnost a 

úplnost, odpovídá u organizačních složek a příspěvkových organizací vedoucí – ředitel 

organizace, u města Miroslavi pak úřední osoba mající tuto agendu v náplni práce. 

 

V odůvodněných případech, např. neslučitelnost s jinými výrobky, udržení záruk, 

autorská práva apod., kdy není účelné ani ekonomicky přínosné dodržet uvedený 

postup pro zadání jakékoli zakázky malého rozsahu, bude zadání každé takové 

zakázky předloženo Radě města Miroslavi, která je oprávněna rozhodnout o 

výjimečném postupu. 

 



 4 

Zásady a postupy dle této směrnice se nevztahují na zadávání v případě havárie nebo 

ohrožení života a zdraví osob, kdy o těchto zakázkách rozhoduje starosta města. O 

zadání zakázky v této výjimce je starosta města povinen informovat Radu města 

Miroslavi. 

 

V případě, kdy je zakázka realizována s finančním přispěním třetího subjektu, je nutné 

dodržet podmínky poskytovatele dotačních či grantových titulů. 

 

Tato směrnice byla schválena usnesením č. ZM.xx na zasedání zastupitelstva města 

Miroslavi konaném dne xxx a nabývá účinnosti dnem xxx. Tímto dnem současně 

pozbývá platnosti dosavadní směrnice upravující zadávání veřejných zakázek malého 

rozsahu ze dne 15. února 2021. 

 

 

 

 

 

        …………………………… 

            Ing. Martin Plechatý 

             starosta 

 

 

             

 

       

 

 

 

 

 

 

 



 

Materiály pro 2. zasedání Zastupitelstva města Miroslavi 
konané dne 7. listopadu 2022 

 

Materiály k bodu programu č. 7 -  majetkové převody 

 

Věc: 1) Bezúplatný převod pozemků  p.č. 2600/23, 2607/17, 

5984/2, 5894/4, 6545/3, 

6545/4 

k.ú. Miroslav 

 2)Napojení na skupinový vodovod   

    

    

 

 

 

Předkládá:  Rada města 

Zpracoval:  Finanční a majetkový odbor - Miluše Olivová   

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

Návrh jednotlivých usnesení: 

1. Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemků a stavebních objektů z Jihomoravského kraje, 

Žerotínovo nám. 449/3, Veveří, 602 00 Brno, oprávněna hospodařit se svěřeným majetkem Správa a 

údržba silnic Jihomoravského kraje, příspěvková organizace kraje, Žerotínovo náměstí 449/3, Veveří, 602 

00 Brno, IČ 70932581, na město Miroslav dle předloženého návrhu 

Pozemky: 

- p.č. 2600/23, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 196 m2 (chodník, zeleň, parkoviště) 
- p.č. 2607/17, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 150 m2 (parkoviště, zeleň, komunikace přest. 

uzlu) 
- p.č. 5894/2, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 1534 m2 (komunikace přestupního uzlu, zeleň, 

mobiliář, parkoviště) 
- p.č. 5894/4, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 256 m2 (parkoviště) 
- p.č. 6545/3, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 358 m2 (komunikace přestupního uzlu) 
- p.č. 6545/4, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 1 m2 (komunikace přestupního uzlu) 

 

Stavební objekty: 

- SO 103 – komunikace přestupního uzlu 
- SO 104 -  Parkoviště P+R 
- SO 105 – Ostrovní nástupiště 
- SO 106.1 – Dlážděné chodníky 
- SO 107 – Mobiliář 
- SO 401 – Přípojka NN 
- SO 402 – Veřejné osvětlení (sloupy OS 1 – OS 22 + rozvaděč) 
- SO 403 – Panel ELP - přípojka 

 

 



 
 

 

 
 

 

2. Zastupitelstvo města schvaluje záměr napojení města Miroslav na skupinový vodovod Znojmo – 

Oleksovice  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

       

      

       



 
 

 

 
 

 

 AD 1) – Bezúplatný převod pozemků v k.ú. Miroslav

Žadatel:  Jihomoravský kraj  

 

Jihomoravský kraj, Žerotínovo nám. 449/3, 602 00 Brno v zastoupení Správy a údržby silnic Jihomoravského kraje, 

p.o., Žerotínovo nám. 449/3, 602 00 Brno předložil návrh bezúplatného převodu pozemků a stavebních objektů 

v k.ú. Miroslav v rámci stavby „Přestupní uzel IDS Miroslavi“ a to z důvodu ukončení udržitelnosti projektu. 

Jedná se o: 

Pozemky: 

- p.č. 2600/23, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 196 m2 (chodník, zeleň, parkoviště) 
- p.č. 2607/17, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 150 m2 (parkoviště, zeleň, komunikace přest. 

uzlu) 
- p.č. 5894/2, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 1534 m2 (komunikace přestupního uzlu, zeleň, 

mobiliář, parkoviště) 
- p.č. 5894/4, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 256 m2 (parkoviště) 
- p.č. 6545/3, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 358 m2 (komunikace přestupního uzlu) 
- p.č. 6545/4, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 1 m2 (komunikace přestupního uzlu) 

 

Stavební objekty: 

- SO 103 – komunikace přestupního uzlu 
- SO 104 -  Parkoviště P+R 
- SO 105 – Ostrovní nástupiště 
- SO 106.1 – Dlážděné chodníky 
- SO 107 – Mobiliář 
- SO 401 – Přípojka NN 
- SO 402 – Veřejné osvětlení (sloupy OS 1 – OS 22 + rozvaděč) 
- SO 403 – Panel ELP - přípojka 

 

 

Doporučení rady města ze 124. schůze konané dne 14.9.2022 
 
Rada města pod bodem usnesení č. 3.26 doporučuje ZM schválit bezúplatný převod pozemků a stavebních objektů  

z  Jihomoravského kraje, Žertotínovo nám. 449/3, Veveří, 602 00 Brno, oprávněna hospodařit se svěřeným 

majetkem Správa a údržba silnic Jihomoravského kraje, příspěvková organizace kraje, Žerotínovo náměstí 449/3, 

Veveří, 602 00 Brno, IČ 70932581, na město Miroslav dle předloženého návrhu 

 

 

 



 
 

 

 
 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemků a stavebních objektů z Jihomoravského kraje, 

Žerotínovo nám. 449/3, Veveří, 602 00 Brno, oprávněna hospodařit se svěřeným majetkem Správa a údržba silnic 

Jihomoravského kraje, příspěvková organizace kraje, Žerotínovo náměstí 449/3, Veveří, 602 00 Brno, IČ 

70932581, na město Miroslav dle předloženého návrhu 

Pozemky: 

- p.č. 2600/23, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 196 m2 (chodník, zeleň, parkoviště) 
- p.č. 2607/17, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 150 m2 (parkoviště, zeleň, komunikace přest. 

uzlu) 
- p.č. 5894/2, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 1534 m2 (komunikace přestupního uzlu, zeleň, 

mobiliář, parkoviště) 
- p.č. 5894/4, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 256 m2 (parkoviště) 
- p.č. 6545/3, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 358 m2 (komunikace přestupního uzlu) 
- p.č. 6545/4, ostatní plocha, ost. komunikace o výměře 1 m2 (komunikace přestupního uzlu) 

 

Stavební objekty: 

- SO 103 – komunikace přestupního uzlu 
- SO 104 -  Parkoviště P+R 
- SO 105 – Ostrovní nástupiště 
- SO 106.1 – Dlážděné chodníky 
- SO 107 – Mobiliář 
- SO 401 – Přípojka NN 
- SO 402 – Veřejné osvětlení (sloupy OS 1 – OS 22 + rozvaděč) 
- SO 403 – Panel ELP - přípojka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 



 
 

 

 
 

 

 

 



 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

  

       

      

       

       

 
 

 

      



 
 

 

 
 

 

 AD 2) – Napojení na skupinový vodovod

Žadatel:  Vodárenská akciová společnost, a.s.  

Vodárenská akciová společnost, a.s., divize Znojmo, Kotkova 20, 670 25 Znojmo požádala o vydání souhlasu se 

záměrem napojení města Miroslav na skupinový vodovod Znojmo – Oleksovice pro zajištění kvality pitné vody pro 

východní část Znojemska. V současné době je zpracovávána studie na vybudování vodovodního přivaděče od 

Znojma po Oleksovice, jenž řeší zásobení pitnou vodou obcí východní část Znojemska.  

 

Doporučení rady města ze 1. schůze konané dne 26.10.2022 
 
Rada města pod bodem usnesení č. 3.2 doporučuje ZM schválit záměr napojení města Miroslav na skupinový 

vodovod Znojmo – Oleksovice 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr napojení města Miroslav na skupinový vodovod Znojmo – Oleksovice  

 



 
 

 

 
 

 

 

 




